
Bestyrelsesmøde 20. august 2020. 

Deltagere: Klavs, Finn, Evan, Bente, Alex, AG.. Fraværende Jørgen Hasager.  

Klavs: 

Som de fleste bekendt, har der været indbrud i klubhuset. Der er stjålet mellem 5ooo og 

6000 kr. Eneste interessante var kontanter.  Så vores automat har af denne grund fået en 

ordentlig omgang, Der er indhentet tilbud på ny automat til en pris af 32.000 plus ca. 

5000 om året i driftsomkostninger.    

Indkaldt til møde i DGU`s repræsentantskab hvor vi ikke deltager.. 

1, jan 2021 indføres der et nyt handicapsystem, som er Worldwide.                                  

Hvis du indtaster dit resultat samme dag som spillet, vil der også i reguleringen indgå 

hensyn til vejrlig.                                                                                                   

Med det nye system vil du også kunne reguleres på 14-15 huller. 

AG:  Jeg er ganske overbevist om at Klavs kommer til at holde et informationsmøde om 

dette inden årets udgang,  

EVAN:  Opfølgning på regnskab og budget. Som det ser ud, her den 20. aug., ser dette 

anno horrible ud til at have været os nådigt. Lad os håbe det holder resten af året.  

BENTE: Husk Højgårdens supermatch den 13. september.  

FINN: Mangler i den grad vores aflyste medlemsmøde.  OG  så mangler Finn nogle støtter 

i Sponsorudvalget. Så sidder du og brænder inde med ønske om at deltage så kontakt 

Finn.  

ALEX: Der har været 20 gennem golfskolen. Men Alex sidder også med en mangler.. 

Nemlig et par piger der vil deltage i den ugentlige golfskole. Til dels for at vise eleverne, at 

det altså ikke kun er en klub for mænd. Altså den blotte tilstedeværelse af piger. Man kan 

nemt komme til at virke lidt underlegen i forhold til mændene.  

Til slut skal lige nævnes på de der er på valg til næste år er, Jørgen Hasager, Bente 

Hjortkær og Anne Grete Frisk.  

Næste bestyrelsesmøde 08. oktober 2020 kl14 

Anne Grete Frisk 

 

 

 

 

 

 


